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Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 85 (Alm. del) af 25. 
november 2012 stillet efter ønske fra Kristian Thulesen Dahl (DF)

Spørgsmål
”Hvordan koordinerede ministeren sin kommunikation med SAS´s ledelse i no-
vember 2012 dvs. eksempelvis telefonisk, via sms eller mail og kan ministeren be-
kræfte, at den kommunikation stadigvæk findes og er underlagt loven om offent-
lighed i forvaltningen?”

Svar
Min kommunikation med andre har ikke været nærmere koordineret med SAS’ le-
delse.

Som ejer har Finansministeriet naturligvis løbende haft kontakt til ledelsen i SAS 
via forskellige kanaler. I det omfang der er tale om dokumenter, der er omfattet af 
loven om offentlighed i forvaltningen, er disse dokumenter bevaret, og der vil bli-
ve givet aktindsigt i overensstemmelse med lovens regler herom.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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